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نان و مردم 

کمتر از دو هفته از جلســه مدیران پاسخگو در موضوع 
آرد، نان و گندم می گذرد جلسه ای که در راستای پاسخ 
بــه دغدغه مهم مردم و کشــاورزان در خصوص قیمت 
گندم و نان برگزار شد. موضوع گندم که تا همین امروز 
نیز تعیین تکلیف نشده است و با همان نرخ ۱۱ و ۵۰۰ 
هزار تومان از کشــاورزان خریداری می شــود تا پس از 
بررسی قیمت ها و اعلام قیمت جدید مابه التفاوت آن از 
طریق بانک ها به کشاورزان پرداخت شود. اما در موضوع 
نــان و افزایش قیمت آن که دائماً از ســوی خبرنگاران 
پرســیده می شد، علی رغم اینکه تصور می شد یا حداقل 
اینگونه به نظر می رســید که خبر افزایش قیمت کذب 
باشــد، موضوع افزایش قیمت نان بود که مدیر ومتولی 
مربوطه در آن جلسه این خبر را تکذیب نکرد و نانوایی 
را بنگاه اقتصادی معرفی کرد که مانند ســایر بنگاه های 
اقتصادی هزینه دارد و بایســتی درآمدزایی نیز داشته 
باشــد. او با اشــاره به عدم افزایش دســتمزد کارگران 
نانوایی در سه ســال گذشــته گفت نانوایی ها ناچارند 
قیمت هــا را افزایش دهند زیرا کارگران نانوایی نیز باید 
از عهــده هزینه های زندگی خود برآیند. از این دســت 
موضوعات مرتباً در جلســات تکرار می شود و فقط یک 
مدیر به طور واقعی تر به این مسئله پرداخت وی معتقد 
اســت که اگر ما می گوییم تعرفه هــا در فلان بخش یا 
قیمت ها در فلان قســمت بنا به نیازهای مجموعه باید 
افزایــش پیدا کند ابداً به معنای انداختن هزینه ها به بر 
دوش مردم نیســت و دقیقاً منظور مــا در اینجا دولت 
اســت، دولت باید مابه التفاوت هزینه هــا و تعرفه ها را 
متقبل شــود نه اینکه مــردم در این وضعیت اقتصادی 
بخواهند مبالغ اضافی را بر دوش بکشــند. با همه این ها 
آنچــه امروز می بینیم محول شــدن بخشــی عظیمی 
از هزینه ها بر دوش مردم اســت مردمــی که در زمانه 
اصلاحــات اقتصادی قرار گرفته اند و با اصطلاح آشــنا 
نیســتند تنها آنچه می بینند هزینه های گزافی است که 
هــر روز به زندگی آنها تحمیل می شــود. به هر حال از 
این دست افزایش قیمت ها در دیگر بخش ها که ارتباط 
مســتقیم با زندگی مردم نیز دارد مرتب مطرح می شود 
که باید برای آن چاره ای  اندیشــید و باید پرســید آیا 

مردم طاقت این اصلاحات را به یک باره دارند؟  3

مدیرکل میراث فرهنگی 
گردشگری و صنایع دستی استان 

فارس خبر داد:

بازدید بیش از 
ده هزار گردشگر خارجی 

از آثار تاریخی -
 فرهنگی فارس 

2

فرمانده نیروی زمینی سپاه: 
دشمن به باور قطعی رسیده که 

شکست ایران غیرممکن است
ســردار محمد پاکپور، فرمانده نیروی زمینی 
سپاه پاســداران انقلاب اســلامی در همایش 
ســالانه فرماندهان این نیرو در مشهد مقدس 
اظهار داشت: ما هیچ فرصتی را برای نوسازی و 

2بهسازی و به روزرسانی توانمندی های ...

معاون اول رئیس جمهور:
روابط عمومی ها درصف اول 

جهاد تبیین هستند
محمــد مخبــر، معــاون اول رئیس جمهور 
در دومیــن همایــش ملی جهــاد تبیین و 
اطلاع رسانی هنرمندانه که با حضور مدیران 
روابط عمومی دستگاه های اجرایی و مشارکت 

مدیران روابط عمومی استان ها از...

نیمی  از جمعیت استان تحت پوشش بیمه هستند 
صفحه 3

رئیس مجلس:
چالش غرب بازگشت آسیا به 

مرکز قدرت اقتصادی و سیاسی 
جهان است

محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اســلامی در مراســم افتتاحیــه نشســت 
کمیته دائمی برنامه ریــزی و بودجه مجمع 

پارلمان های آسیایی با ابراز خرسندی... 2

صفحه 3

بیست ودومین نمایشــگاه بین المللی قطعات و لوازم یدکی 
خودرو و تجهیزات وابسته

حفظ حجاب و حفظ عفت، حفظ خط 
اسلام و ایمان مردم است

مقام معظم   رهبری  )   مدظله   العالی    (

سرپرست معاونت سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:
  قاچاق کالا موجب تضعیف روحیه تولید کننده داخلی می شود

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان فارس خبر داد:
337کشف سکه با عیار پایین در بازار 
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تأکید مدیریت شهری 
بر اتمام زودتر از 

موعد پروژه ها
مدیریت شهری در دومین بازدید شبانه پروژه  عمرانی 
از پروژه هــای احمد بن موســی)ع(- نــواب صفوی- 
کمربندی، زیرگذر گویــم و بزرگراه ۵۵متری آیت ا... 
هاشــمی  رفســنجانی بر اتمام زودتر از موعد پروژه ها 
جهت رفاه شــهروندان و الزام نوبت شــب در اجرای 

پروژه های بزرگ مقیــاس تأکید کرد. مهدی طاهری، 
رئیس شــورای اسلامی  شهر شیراز در بازدید از پروژه 
زیرگذر گویم اظهار کرد: این پروژه  در کلیه ســاعات 
شبانه روز با تمام توان توسط پیمانکار و نیروی کار در 

حال اجرا و فعالیت است....

صفحه3

وزیرکشور: 
لازمه موفقیت در جنگ شناختی 

رویکردهای اقناعی است
ایرنا، احمد وحیدی، وزیر کشور پایه اصلی جنگ ترکیبی 
دشمن را جنگ شناختی دانســت و گفت: باطل السحر 
این جنگ شناختی، جهاد تبیین است و زمانی در تبیین 
از حقیقت پرده برداشته می شود که با اقناع همراه باشد.
وی در دومین همایش ملی جهاد تبیین و اطلاع رسانی 
هنرمندانــه با اشــاره به برپایی جنگ ترکیبی دشــمن 
علیــه کشــورمان، پایه اصلــی این جنــگ ترکیبی را 
جنگ شناختی دانســت و گفت: باطل السحر این جنگ 
شــناختی، جهاد تبیین است. در تبیین از حقیقت پرده 
برداشته می شود که باید با اقناع همراه باشد. وزیر کشور 
نقــش فناوری را در اقناع ســازی مهــم توصیف کرد و 
یادآور شــد: این موضوع هم به کار سرعت می دهد و هم 
گستره آن را بیشتر می کند. روابط عمومی امروز یکی از 
ارکان اصلی کار اســت. هر کاری انجام می شود، نیازمند 
پیوست رسانه ای است. پیوســت رسانه ای نه فقط برای 
اطلاع رســانی، بلکه برای اقناع افکار عمومی و مخاطبان 

باید تدوین و اجرا شود.
وحیدی ادامه داد: اقناع  هم به دانش و هم به هنرمندی 
و یکپارچگی نگاه ها نیاز دارد. در موضوعات مختلفی که 
پیش می آید، می بینم که حقایق تحریف شــده بازنشــر 
می شــود. در اغتشاشات سال گذشته بیش از ۹۰ درصد 
جنگ در فضای مجازی  و فضای رسانه ای و درصد کمی 
از آن در فضــای حقیقی بــود. وی در پایان خطاب به 
مســئولان مراکز روابــط عمومی تأکید کرد: کار شــما 
شــبانه روزی اســت و امیدوارم بتوانیم با جبهه سازی از 

افکار عمومی در مقابل جنگ ترکیبی صیانت کنیم.

ثبت نامی برای سهام عدالت
 وجود ندارد

تســنیم، مشــاور رئیس ســازمان بورس در امور سهام 
عدالت گفت: سهامداران توجه داشته باشند اخبار سهام 

عدالت را تنها از مراجع معتبر رسمی پیگیری کنند.
وی با اعلام این موضوع، گفت: سهامداران سهام عدالت 
برای دریافت ســود ســهام عدالت نیازمنــد به ثبت نام 
جدیدی نیســتند و افرادی که ســال گذشته سود خود 

را دریافت کرده اند امسال هم می توانند دریافت کنند.
وی گفت: برخی از افراد ممکن است شماره شبای بانکی 
مسدودی داشته باشند که می توانند با مراجعه به سامانه 
سجام شماره شــبای جدید خود را وارد کنند و امسال 
هم منتظر دریافت ســود بر اســاس اعلام رسمی که از 

رسانه های معتبر و رسمی انجام می شود باشند.
حاجی وند در خصوص ثبت نام برای دریافت سهام عدالت 
هم گفت: فعلًا هیچ ثبت نامی برای ســهام عدالت وجود 
ندارد این که در برخی از سایت ها تبلیغات ثبت نام انجام 
می شود تماماً کلاهبرداری اســت و افراد نباید هزینه و 
مدرکــی را جهت ثبت نام ارائه کننــد. وی در خصوص 
زمان و میزان احتمالی ســود ســهام عدالت جدید هم 
بیان کرد: به صورت ســنتی مجامع شرکت ها که برگزار 
می شود این سود شناســایی و دریافت می شود و بعد از 
اطلاع رسانی به حساب افراد از طریق سپرده گذاری واریز 

خواهد شد.

وجود حدود ۳۰ هزار پرستار بیکار
 در کشور

تسنیم، محمد میرزابیگی، رئیس سازمان نظام پرستاری از 
وجود حدود ۲۰ تا 3۰ هزار پرســتار بیکار در کشــور خبر 
داد و گفــت: در حال حاضر با کمبــود بیش از ۱۰۰ هزار 
نفر پرستار در مراکز درمانی و بیمارستان های کشور مواجه 

هستیم.
وی با اشــاره به کمبود پرستار در کشور اظهار کرد: شیوع 
بیماری های نوپدید و بازپدیــد و مزمن، افزایش جمعیت 
سالمندان و گســترش تخت های بیمارستانی باعث شده 
که نیاز بسیار زیادی به نیروهای پرستاری داشته باشیم اما 
مجوزهای استخدامی متناسب با افزایش تعداد تخت های 
بیمارستانی و تعداد پرستاران بازنشسته شده صادر نمی شود.
وی افزود: حدود ۲۰ تا 3۰ هزار پرســتار بیکار در کشــور 
داریم و این در حالی اســت که با کمبود بیش از ۱۰۰ هزار 
نفر پرستار در مراکز درمانی و بیمارستان های کشور مواجه 

هستیم.
میرزابیگی درباره اســتاندارد نیروی پرســتاری بیان کرد:  
سازمان امور اداری و اســتخدامی، سازمان برنامه و وزارت 
بهداشــت باید درخصوص سرانه پرستار به جمعیت، تخت 
یا بیمار به اتحاد نظر برسند. تعداد ۲/۵ پرستار به ازای هر 
تخت بیمارستانی مورد توافق بوده اما متأسفانه رفتارهای 
سلیقه ای و تعارض های ساختاری که بین این سه دستگاه 
وجود دارد؛ باعث شــده رســیدگی به موضوع رفع کمبود 
نیروهای پرســتاری دچار مشــکل شــود. رئیس سازمان 
نظام پرســتاری بیان کرد: در حال حاضر به ازای هر تخت 
بیمارستانی کمتر از یک نفر نیروی پرستاری در ۲4 ساعت 
در هر بیمارستان داریم و باید تعداد پرستاران دو برابر تعداد 

فعلی شود تا به عدد استاندارد برسیم.
وی دربــاره تعداد فارغ التحصیلان رشــته پرســتاری در 
کشــور نیز اظهار کرد:  ســالانه حدود ۱۲ تا ۱3 هزار نفر 
از دانشــکده های پرســتاری فارغ التحصیل می شوند و اگر 
جذابیت های شغلی و جذب نیروهای پرستاری افزایش یابد 
مشکلات کمبود پرستار و مهاجرت نیروها به خارج از کشور، 

حل می شود.

احتمال افزایش مصرف برق تا ۷۲ 
هزار و ۸۰۰ مگاوات

ایرنا، آرش کردی، مدیرعامل شرکت تولید، انتقال و توزیع 
نیروی برق ایــران )توانیر( گفت: امروز بیشــترین میزان 
مصرف ثبت شــده ۷۲ هزار ۵۰۰ مگاوات است و احتمال 
مــی رود تا ۷۲ هزار و ۸۰۰ مــگاوات هم پیش برویم. وی 
افزود: آنچه که در این روزها برای ما مهم اســت و وظیفه 
داریم کــه آن را انجــام دهیم، تداوم خدمت رســانی در 
صنعت برق است به نحوی که مشکلی برای مشترکان برق 
ایجاد نشــود. وی ادامه داد: همه همکاران ما در بخش های 
مختلف اعم از تولید، انتقال و توزیع به صورت شــبانه روزی 
در حــال انجام وظیفه هســتند و تقاضایی کــه از مردم و 
مشــترکان به ویژه مشترکان خانگی داریم این است که در 
موضــوع مدیریت مصرف بیش ازپیــش، کمک و همراهی 
کنند. مدیرعامل شرکت توانیر گفت: امسال وضعیت بسیار 
مناســب تری را به لحاظ تعلق پاداش های مدیریت مصرف 
به ویژه در بخش خانگی پیش بینی کردیم که کافی اســت 

۱۰ درصد مدیریت مصرف کنیم.

تسنیم، سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری، رئیس ستادکل نیروهای مسلح 
جمهوری اسلامی ایران در همایش ســالانه فرماندهان نیروی زمینی سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی در مشهد مقدس از رشد دیپلماسی دفاعی کشور 
خبر داد و گفت: امروز با اکثر کشورهای همسایه ارتباط داریم و تفاهم نامه ها 

و قراردادهای متعددی امضا شده است و یا در مسیر امضا قرار دارد.
سرلشــکر باقری خاطرنشــان کرد: رهاورد همه توافقاتی که با کشــورهای 
همســایه به امضا رسیده اســت، ارتقای امنیت، آرامش و دوستی میان آنها 

خواهد بود.
وی افزود: مبنای این تفاهمنامه ها، حفظ امنیت منطقه توســط کشورهای 
منطقه اســت و این که یک صدا بگوییم برای تأمین امنیت منطقه نیازی به 

حضور بیگانگان نیست و صهیونیست ها در این منطقه جایی ندارند.
رئیس ســتادکل نیروهای مسلح وضعیت امنیتی مرزها را نسبت به گذشته 
فوق العاده بهتر توصیف و درعین حال خاطرنشــان کرد: متأســفانه برخی از 
کشــورهای همجوار درباره مسئولیت شــان نســبت به مرز به درستی عمل 
نمی کنند؛ در شــمال عراق گروه های تجزیه طلب مســلح حضور دارند که 

ناامنی هایی را در مرزهای ما ایجاد می کنند.
وی اضافه کرد: نیروی زمینی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی برای صیانت 
و حفظ امنیت کشور، عملیات های تأثیرگذار موشکی و پهپادی را علیه این 

گروه ها انجام داد و پس از این که دولت عراق متعهد شــد تا شهریور ماه این 
گروه ها را خلع سلاح و از اقدامات آنان ممانعت کند این عملیات متوقف شد.
سرلشکر باقری گفت: تا شــهریورماه که زمان تعهد دولت عراق است، صبر 
می کنیم و امیدواریم که دولت عراق به مســئولیتش عمل کند، اما اگر این 
زمــان بگذرد و این ها مســلح باقی بمانند و یا عملیاتــی انجام دهند، قطعاً 

عملیات های ما علیه این گروه ها با شدت بیشتر تکرار خواهد شد.

وی با ابراز این که "در بخشــی از مرزهای جنوب شــرقی در ماه های اخیر 
شاهد تحرکاتی از سوی تروریست ها بوده ایم" بیان کرد: نیروی زمینی سپاه 
چه در شــمال غرب و چه در جنوب شرق فرماندهی و مسئولیت میدانی را 
به عهده دارد و کارهای بســیار گسترده و عظیمی در استحکام و انسداد مرز 
و اســتقرار و پایش انجام شده است و امنیت امروز قابل قبول است هرچند 
بعضاً شاهد موارد نادری از ناامنی هستیم و موارد نادری از ناامنی هم اتفاق 
می افتد و موارد زیادی نیز کشــف و خنثی می شــود و تلاش نیروی زمینی 
ســپاه کنار مرزبانی انتظامی و ارتش جمهوری اسلامی ایران برای مقابله با 

شرارتها در امتداد مرزهای افغانستان با جدیت در حال انجام است.
رئیس ستادکل نیروهای مســلح همچنین به شکل گیری رشد تصاعدی در 
میزان همکاری نیروهای مسلح با شرکت های دانش بنیان اشاره کرد و گفت: 
امروز بیش از ۵۰۰۰ شــرکت دانش بنیان با وزارت دفاع و صدها شــرکت با 

ارتش و سپاه از جمله نیروی زمینی سپاه کار می کنند.
سرلشــکر باقری در پایان تصریح کرد: پارک های علم و فناوری در بسیاری 
از اســتان ها ایجاد شده اســت و امروز معمولاً کارهای تحقیقاتی و تولیدی 
نیروهــای مســلح به نحوی بــا مشــارکت بخش خصوصی و شــرکت های 
دانش بنیان و جوانان دانشــمند کشورمان در حال انجام است و این مسیری 

است که رشد و پیشرفت آن را دنبال خواهیم کرد.

هشدار »سرلشکر باقری« به دولت عراق:

 به تعهدشان عمل نکنند عملیات ها با شدت بیشتر تکرار می شود

ایسنا، سیدمحمد طباطبایی، معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
ایــران، با بیان اینکه طبق پیش بینی ها در ســال ۱43۰ حدود 3۰ 
درصد جمعیت کشــور سالمند هســتند؛ گفت: یعنی در این سال 
پنجره جمعیتی کشور بسته می شود؛ بنابراین با در نظر گرفتن سن 
باروری، کمتر از هشت سال دیگر برای حل این بحران فرصت داریم.
دکتر در گفت وگو با با اشاره به اینکه طبق آخرین پیمایش ملی که 
در ســال ۱3۹۸ انجام شد در کشور ما تقریباً سه و نیم میلیون زوج 
نابارور وجود دارد، گفت: ســالانه نیز حدود ۸۸ هزار زوج به این آمار 

اضافه می شوند.
وی بــا تأکید بــر اینکه دو نوع ناباروری اولیــه و ثانویه وجود دارد، 
بیان کرد: وقتی زوجی که تا به حال بچه دار یا باردار نشــده اند دچار 
ناباروی می شــوند، به آن ناباروری اولیه می گوییم. دلیل این نوع از 
ناباروری می تواند مشــکلات مادرزادی یا مشــکلات اکتسابی باشد. 
ناباروری ثانویه نیز یعنی زوجیــن بعد از یک بار تجربه بارداری که 
ممکن است موفق یا ناموفق بوده باشد، برای بار دوم قادر به بارداری 
نیستند که این نوع از ناباروری می تواند دلایل مختلفی داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه هزینه های درمان ناباروری بویژه در صورت نیاز 

به IVF و یا ســایر روش های تهاجمی بسیار زیاد است، تصریح کرد: 
زوجین نابارور علاوه بر نگرانی هایی که در مورد روند و نتیجه درمان 
داشــتند، برای تأمین هزینه های درمان هم فشار زیادی را متحمل 
می شدند، اما خوشبختانه بعد از تصویب قانون جوانی جمعیت تمام 
اقدامات تشخیصی و درمانی ناباروری تحت پوشش بیمه قرار گرفت.

طباطبایی افزود: بر این اســاس در مراکز دولتی ۹۰ درصد هزینه ها 
تحت پوشــش بیمه قرار گرفت، محدودیت سنی قبلی اصلاح شد تا 
افراد تا 4۹ ســالگی بتوانند از این خدمات استفاده کنند. همچنین 
در مراکز خصوصی درمان ناباروری نیز ۷۰ درصد هزینه ها توســط 

بیمه های پایه پرداخت می شود.
وی تأکید کرد: 4۰ درصد وظایف در قانون جوانی جمعیت به عهده 
سازمان های دیگری به جز وزارت بهداشت است یعنی این وزارتخانه 
تنهایی نمی تواند مشــکلات حوزه جمعیت را برطرف کند. مســلماً 
فرهنگ ســازی در بحث جمعیت یکی از اقدامات کلیدی اســت، اما 
وزارت بهداشــت هم علاوه بر حمایت های بهداشــتی و درمانی در 

فرهنگ سازی نیز نقش مهمی دارد.
طباطبایی فرهنگسازی در حوزه جمعیت را موضوعی مهم دانست و 

عنوان کرد: یکی از موارد قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
بحث آموزش و فرهنگســازی اســت که به دو بخش فرهنگ سازی 
عمومی و فرهنگ ســازی سلامت تقسیم می شود. به طور کلی نقش 

عوامل فرهنگی و نگرش  افراد بسیار مؤثر است.
وی افزود: در عین حال سیاســت ها و تبلیغات وســیع برای کنترل 
جمعیت که طی 3۰ ســال اخیر در کشــور جریان داشته است، به 
تدریج باعــث تغییر فرهنگ عمومی و تمایل به فرزند کمتر شــده 
اســت. اصلاح این رونــد نیازمند برنامه ریزی و اجــرای برنامه های 
فرهنگی برای افزایش اطلاع رســانی به مــردم در خصوص بحران 

جمعیت و لزوم داشتن جمعیت جوان است.
معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشــکی ایران درخصوص وضعیت 
ارزیابی شــرایط زاد و ولد در کشور طی ســالیان آینده گفت: نرخ 
باروری یا TFR میانگین تعداد فرزندانی است که یک خانم در سن 
باروری بــه دنیا می آورد؛ اگر این خانم با همســرش در نظر گرفته 
شوند و این زوج دو فرزند داشته باشند، جایگزین خودشان افرادی را 
به جامعه آورده اند و در این شرایط جمعیت نه افزایش پیدا می کند 

و نه کاهش و رشد جمعیت تقریباً ثابت می ماند.

همزمان با روز جهانی جمعیت عنوان شد:

 30 درصد جمعیت ایران در 1430 سالمند هستند

فارس، علی احمد فیصل، نایب رئیس مجلس فلســطین، در حاشیۀ 
برگــزاری مجمع مجالس آســیایی )APA( بــا محمدباقر قالیباف، 

رئیس مجلس شورای اسلامی، دیدار و گفت وگو کرد.
قالیبــاف در ابتدای ایــن دیدار با بیان اینکه در بیش از ۷۰ســالی 
که رژیم صهیونیســتی فلســطین را اشغال کرده اســت، تنها یک 
راه برای نجات وجود داشــته اســت، گفت: راه مقاومــت و مبارزه 
 بــا رژیم صهیونیســتی، بــرای نابودی کامــل این رژیــم، تنها راه 

مواجهه با این رژیم است.
رئیس مجلس شورای اســلامی در ادامه گفت: ایران همواره معتقد 

اســت برگزاری انتخابات میان مسلمانان، مســیحیان و یهودیان و 
افرادی که به طور کامل به فلسطین تعلق دارند، می تواند یک دولت 
مستقل فلسطینی را تشکیل دهد. تحقق این پیشنهاد نیز منوط به 
مبارزه اســت. همان طور که رهبر معظم انقلاب فرمودند، فلسطین 

باید از بحر تا نهر باشد.
قالیبــاف جوانان نســل امروز فلســطین را در راه مبــارزه با رژیم 
صهیونیســتی مصمم تر از گذشــته دانســت و گفت: اسرائیل تصور 
می کرد با گذشــت زمان، موضوع فلســطین به فراموشــی سپرده 
می شود، اما هرگز این اتفاق نیفتاد. این به برکت مبارزات امام )ره( و 

شهدا در این مسیر رخ داده است، مانند مناسبتی همچون روز قدس 
که همواره موضوع فلسطین را زنده نگه می دارد.

قالیباف ادامه داد: زمانی فلســطینیان با ســنگ مبارزه می کردند، 
اما امروز همین جوانان ۲۰ســاله هســتند که دستشــان پر است 
و در مناطق اشــغالی و غزه با موشــک به مصاف اســرائیل می روند 
و از فرماندهــان ایــن جبهه محســوب می شــوند. رئیس مجلس 
افــزود: امروز به وحدت همۀ گروه های فلســطینی، امت اســلامی 
 و کشــورهای مســلمان نیاز داریم تا به پیروزی نهایی فلســطین

دست پیدا کنیم.

رئیس مجلس شورای اسلامی: 

فلسطینیانی که زمانی با سنگ مبارزه  می کردند امروز با موشک به مصاف اسرائیل می روند

خط فقر از نظر شما چقدر است؟
خط فقردر شهریورماه 1401 به هفت میلیون 
و پانصدهزار تومان رسیده است


